
Grundejerforeningsmøde Bymose Park d. 19/9-2023 

Deltagende: Kirsten Geertsen, Kirsten Vengberg, Gunnar Storm, Bente Fisher-Nielsen og Klavs Riisager 
(fraværende var Hans Henrik og Kim Nygaard) 

Dagsorden 

Kirsten har forsøgt at kontakte Skovparken’s grundejerforening mht. om nogen vil være hjerteløber. 

Vi har ikke kørt noget fra Gribskov kommune ang. landmåler. Pt går vi ikke noget aktivt fra foreningen side 
mht. dette. 

Klavs har undersøgt leverandører ifm. rydning af voldstykket. Beplantningen bliver knust på oversiden og 
dele af indersiden. Yderligere bliver de store grupper af brombærkrat på ydersiden af volden også flået ned. 

Forventet udførsel 10. november. Klavs kontakter de tilstødende grundejere med info om tidspunktet og 
hvad de skal være opmærksom på inden denne dato. 

Ifm. betaling for lamperne, så modtager foreningen nu regninger via E-boks. Dermed er denne udgift nu 
fast (igen). 

Kloak ved Bente har ikke haft behov for rensning i et par år. 

Bente har stadig ret til selv at kontakte rensning, dog i samme omgang informerer Kirsten. 

Lampen ud for nummer 12 er dækket meget af nåletræerne rundt om. 

Det er ønskeligt, at lamperne kan afgive sit lys. 

Mht. sommerfest har der ikke været tilkendegivet noget speciel interesse fra foreningens medlemmer. 

  

Økonomi 

Mht. de 2 lamper, har vi modtaget regninger i e-boks, til et samlet beløb kr. 5.150 for de sidste 3 år. 

 Der vil fremadrettet være 1-2 årlige gange vedligeholdelse af volden. 

  

Dato for næste møde 

9. januar 2024 

 


